

Protokoll fört vid styrelsemöte MNB 2021-11-16 kl. 19.00 Teams

Närvarande: Göran Svensson, Madelene Sandström, Mia Strömstedt, Dan Hoff, Bengt-Åke Ihrén, Bosse Edholm, Kim Berntzen, Arne Sjölander, Kim Fors, Sofia Wolfenstein, Ulf Jernström

Ej närvarande: Lars-Erik Söderström, Per-Erik Elf, Jenny Lindström, Pontus Sandell, Micke Wennberg.

- 1. Ordförande Göran öppnande mötet och hälsade alla välkomna, ett speciellt välkomnande till nya SGA i Drifting Kim Fors.**
- 2. Dagordningen godkändes**, med flytt av punkten sammanställning RFSISU bilsportskonferens.
- 3. Föregående protokoll** 210921 och 211016 godkändes och lades till handlingarna
- 4. Ekonomi** är tillfredsställande.
- 5. Utbildning**, Mia informerade om att det blir en tävlingsledningskurs 2021 för dom som inte kunde delta i den förra. Teknikerkurs i Östersund och domarkurs kommer att bli 2022.
- 6. Hemsidan** Dan får uppdatera SGA i drifting, Kim skickar ett foto till Mia. Vi byter ut första sidan så det ligger info om kommande kurser.
- 7. Förbundet**

Vad tar vi upp på mötet 20-21 November?

Folkrace: Banbesiktning och folkrace cup.

Karting: har inget speciellt, styrelsen tycker att Arne ska ta med sig frågan varför inte det nya utskottet kallat till möte.

RallyCross: Tekniska reglementet borde inte vara omgjort innan SGA träffen!

Backtävling varför endast söderut??

SM varför är det fler bakhjulsdrivna? Kanske en regeländring vore bra?

Rally: Varför har det sparkats 2 pers från utskottet? B-besiktning vad gäller, vart söker man dispens?

Dragracing: Inget speciellt

Drifting: Kim lyssnar och lär.

Ordförande: Engångslicenser, banbesiktning, El bil föredrag med Rickard Johansson, DOG gruppen, racingrepresentant.

Madde: Deltar i olika möten.

8. Rapport från SGA vilka funktionärer som finns i distriktet som

Tävlingsledare, tekniker, domare, utbildare mm

Vi fortsätter detta projekt 2022!

9. Övriga frågor

Representanter till RF/Sisu träffarna: Västernorrland Göran Svensson 26-27/11

Ulf Jernström 25/11 Jämtland

Biträdande distriktstekniker folktrace, vi har förslag på 2 st som kommer att gå parallellt med Kent Wågström. Rickard Olsson Härnösand och Hans HP Persson Hede.

Riktlinjer om hur detta ska genomföras ska sättas upp.

10. Nästa möte 14/12 kl. 19.00 med SGAer via Teams

11. Styrelsen tackade SGAerna för deras medverkan.

12. Bilsporkonferensen

Rapport från Lena Jönsson RF/Sisu, Göran tar kontakt med Lena å kollar, hur går dom vidare? Sofia gör en sammanställning av dom viktigaste punkterna, Mia skickar ut till klubbarna att vi ska jobba med detta 2022 när hon fått svar av Göran.

Ingen har fått någon feedback!

13. Bilsporgalan blir den 22/1-22 i Norrköping.

Styrelsen med respektive åker, lika tidigare år. Mia bokar tågbiljetter. Länken till galainbjudan samt hotell kommer senare, då anmäler Mia dessa.

14. Ordförande avslutade mötet.

Göran Svensson
Ordförande

Mia Strömstedt
Sekreterare